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Kypärämäen koulun vanhempainneuvoston kokous  

28.9.2011 klo 18.00 ‒ 19.30, Kypärämäen koulu  

Paikalla: 

1 lk. Kaisu Ikäheimo 

2a Miika Kuusinen 

2b Tiina Rajakallio 

3a Miia Alho  

4 lk. Jaana Tuppurainen 

4m Sari Haapasalo  

5‐6y Mira Maasola 

5a Anja Hokkanen 

5m Hanna Luoma  

6a Mika Kataisto  

6m Maija Saarinen  

Anne Astikainen 

Timo Knuuttila 

  

1. Viime lukuvuoden puheenjohtaja Anne Astikainen avasi kokouksen ja toivotti kaikki tervetulleeksi. 

Astikainen esitteli vanhempainneuvoston ja sen puheenjohtajan toiminnan lyhyesti. 

2. Valittiin puheenjohtajaksi Sari Haapasalo ja varapuheenjohtajaksi Maija Saarinen. Sihteerin toimi on 

kiertävä, ensimmäisen kokouksen sihteeriksi valittiin Hanna Luoma. Anne Astikainen poistui 

kokouksesta. 

3. Päätettiin vanhempainneuvoston kokoukset koko lukuvuodelle: 

to 24.11.11 

ti 17.1.12 

ke 28.3.12 

to 10.5.12 

Jokainen edustaja huolehtii tiedon varaedustajalleen, jos ei pääse tulemaan kokoukseen. 

4. Jokainen edustaja toi luokkien terveiset lukuvuoden alun sujumisesta. Keskustelua herättivät seuraavat 

teemat: 

‒ Kuinka koululla huomioidaan monikulttuurisuus? Rehtori totesi, ettei koululla ole erillistä 

monikulttuurisuusohjelmaa, mutta esimerkiksi KiVaKoulu‐ohjelmassa asiaa käsitellään. Todettiin 

muutenkin, että lapset eivät asiaa mieti, vaan leikkivät mutkattomasti kaikkien kanssa. 

‒ Kolmannen luokan ja varsinkin viidennen luokan vanhempia on huolestuttanut isot liikuntaryhmät. 

Viidennellä luokalla liikuntatunnilla on yhtä aikaa 60 oppilasta kahden opettajan ohjauksessa. 

Turvallisuuskysymyksen lisäksi vanhempia harmittaa liikunta‐ajan kulumisen joillakin tunneilla 

vuoron jonottamiseen, varsinkin musiikkiluokilla kun liikuntatunteja on vain kaksi viikossa. Rehtorin 

mukaan isoon liikuntaryhmään päädyttiin, koska resursseja ei riittänyt sen jakamiseen. Hänen 

mukaan tunneilla on aina kolmas aikuinen ja nyt vielä liikunnanopettajaharjoittelijoita. 

Jonottamiseen joudutaan, koska turvallisuudesta ei haluta tinkiä. 

‒ KiVa‐koulu‐ohjeet kerrataan muista kouluista siirtyneille uusille oppilaille. 
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‒ Kuudennella luokalla on otettu joltain osin Wilma‐ohjelma käyttöön, joka on koettu hyvänä tietojen 

vaihtokanavana vanhempien ja opettajan välillä. Samalla harjoitellaan yläkouluun siirtymistä, jossa 

ohjelma on käytössä laajemmin. 

5. Rehtori toi tiedoksi, että joulujuhla pidetään to 22.12. klo 9 ja kevätjuhla la 2.6. klo 9. 

6. Todettiin, että vanhempainneuvostosta saadaan paras hyöty irti, kun vanhemmat tuovat edustajiensa 

kautta asioita neuvostoon keskusteltaviksi. Lisättiin vanhempainneuvoston sivuille lause, jossa 

vanhempia näin kehotetaan tekemään. Jokainen edustaja voi myös tiedottaa tästä mahdollisuudesta 

oman luokkansa vanhemmille, jos yhteinen osoitelista on käytössä. 

7. Päätettiin kokous. 

 

 


